
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 03/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Στον αέρα πολλές πληρωμές αγροτών και προγράμματα, λόγω της 

κατάστασης στον “ΟΠΕΚΕΠΕ”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε εξαιρετικά κρίσιμη κατάσταση έχει περιέλθει ο “ΟΠΕΚΕΠΕ” με τη λήξη της σύμβασης 
του τεχνικού συμβούλου του, το 2020, με αποτέλεσμα να υπάρχει έντονος 
προβληματισμός για τυχόν επιπτώσεις λόγω αυτής της εξέλιξης στις πληρωμές των 
αγροτών, το επόμενο διάστημα. Χιλιάδες αγρότες, που απευθύνονται στα «ΚΥΔ» για να 
ρυθμίσουν θέματα και εκκρεμότητες στις δηλώσεις «ΟΣΔΕ», διαπιστώνουν ότι, τα 
«ΚΥΔ» δεν έχουν πρόσβαση στο σύστημα. Επίσης, πρόσβαση στο σύστημα δεν έχουν 
ούτε ο «ΟΠΕΚΕΠΕ» και οι περιφερειακές του διευθύνσεις, καθώς, ο τεχνικός 
σύμβουλος έχει σταματήσει να υποστηρίζει τα αιτήματα του οργανισμού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε, ώστε να λυθεί το ως άνω αναφερθέν πρόβλημα 
πρόσβασης στο σύστημα και να επέλθει καθησυχασμός στους αγρότες; 
 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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